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نماینده مردم اهواز : 
نظارت بر بنگاه هاي  املاک

 بسیار ضعیف است
نماینده مردم اهواز گفت: نظارت بر آژانس املاک بسیار ضعیف 
است و به دولتیان نیز گفتیم که یک نوع رها شدگی در بحث 

قیمت مسکن وجود دارد.
نسیم  روزنامه  خبرنگار  با  گفت وگو  در  حسینی  کریم  سید 
خوزستان درباره قیمت رهن و اجاره مسکن اظهار داشت: یکی 
از مطالبات نمایندگان مجلس، نظارت بر قیمت مسکن است که 
اخیراً به صورت جدی نظارت بر قیمت مسکن به ویژه در بخش 

رهن و اجاره در دستور کار می باشد.
وی افزود: متولیان امر در نظارت بر قیمت ها سهل انگاری می 

کنند و قاطعیت لازم جهت اجرای مصوبات را ندارند.
نماینده مردم اهواز در مجلس گفت: طبق مصوبه میزان افزایش 
قیمت مسکن در تهران ۲۵درصد و در کلانشهر ها ۲۰ درصد 
است اما عملا اجرای این مصوبه را مشاهده نمی کنیم و فراتر 

از مصوبه افزایش قیمت داشتیم.
اینکه در اجرای مصوبات و قیمت  بیان  با  پایان  حسینی در 
گذاری مسکن نابسامانی وجود دارد، تصریح کرد: نظارت بر 
آژانس املاک بسیار ضعیف است و به دولتیان نیز گفتیم که 

یک نوع رها شدگی در بحث قیمت مسکن وجود دارد.

معاون علوم پزشکی اهواز :
سه بیمار کرونایی فوت کردند

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره 
به افزایش بستری مبتلایان به کرونا از فوت سه بیمار بر اثر این 

بیماری در شبانه روز گذشته در استان خوزستان خبر داد.
در  حی بر  حبیب  دکتر  خوزستان،  نسیم  روزنامه  گزارش  به 
گفت وگو رسانه ای، با اشاره به وضعیت بستری بیماران مبتلا 
به کووید – ۱۹ در بیمارستان ها اظهار داشت: در ۲۴ ساعت 
گذشته ۵۱ بیمار جدید در بیمارستان های وابسته به دانشگاه 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز بستری و ۳۱ بیمار ترخیص 
افزود:  بستری  موارد  افزایش  روند  به  اشاره  با  وی  شده اند. 
مجموع بیماران بستری در بیمارستان های تابعه دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز به ۲۷۶ نفر رسیده که ۷۶ بیمار از 
این تعداد در بخش های ویژه بستری هستند. در این مدت سه 

بیمار نیز بر اثر کرونا جان باختند.

در ایستگاه تحقیقاتی ماهیان دریایی رونمایی شد ؛
دستیابی به بیوتکنیک 

بچه ماهی سی باس آسیایی 
پروژه دانش بنیان و مولدسازی و تکثیر مصنوعی ماهی سی 
باس آسیایی در ایستگاه تحقیقاتی ماهیان دریایی بندر امام 

خمینی رونمایی شد.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، با حضور خیام نکویی معاون 
وزیر و رئیس سازمان تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع 
طبیعی، پروژه دانش بنیان و مولدسازی و تکثیر مصنوعی ماهی 
سی باس آسیایی در ایستگاه تحقیقاتی ماهیان دریایی بندر امام 
خمینی رونمایی شد. خیام نکویی در این مراسم با اشاره به شعار 
سال که به دستور رهبر انقلاب اسلامی تولید ،دانش بنیان و 
اشتغالزایی نامیده شده گفت: برنامه هایی جهت ارتقا ضریب 
امنیت غذایی در کشور در سطح وزارت در نظر گرفته شده که 
یکی از آنها تولید مواد پروتئینی به ویژه ماهی است.وی افزود: 
وابستگی به واردات بچه ماهی هم ارز بیشتری را از کشور خارج 

میکند و هم ظرفیت تولید را در کشور پایین می آورد.
خیام نکویی اظهار داشت: یکی از اقداماتی که در این ایستگاه 
باس  ماهی سی  بچه  بیوتکنیک  به  دستیابی  گرفته  صورت 
آسیایی است که یکی از گونه های فراگیر می باشد که هم در 
شرق اقیانوس هند و هم در غرب اقیانوس آرام در گسترشی هم 

به وسعت خلیج فارس و هم آسیا و اقیانوسیه است.
وی با بیان اینکه ظرفیت تولید این نمونه هم می تواند ظرفیت 
بسیار خوبی برای بخش خصوصی کشور ایجاد کند،ادامه داد: 
یکی از معضلاتی که در حال حاضر وجود دارد این است که 
این دانش را به بخش خصوصی وارد کنیم تا در تولید ماهی سی 
باس آسیایی خودکفا شویم.خیام نکوئی با بیان اینکه پروژه امروز 
حاصل پنج سال تحقیقات و پژوهش در این ایستگاه تحقیقاتی 
است اظهار داشت: تولید مولدهای سی باس آسیایی و قابلیت 
انتقال آن حداقل به ۸شرکت بخش خصوصی که هریک از آنها 
بتواند سالانه دو میلیون قطعه بچه ماهی تولید کند و بیش از ۱۰ 
هزار تن به ظرفیت تولید پروتئین کشور افزوده کند وجود دارد.

رئیس سازمان تحقیقات و آموزش کشاورزی و منابع طبیعی با 
بیان اینکه در این ایستگاه تحقیقاتی بچه ماهی های دیگر مانند 
صبیتی و شانک تولید شده عنوان کرد: باید این دانش فنی را 
به استانهای دیگر انتقال دهیم. خیام نکویی افزود :ماهی سی 
باس هم در آب های شور ،هم آب های شیرین و هم آب های 
لب شور قابلیت تولید دارد در حالیکه در تکثیر سایر ماهیان این 
محدودیت وجود دارد. وی تصریح نمود :اعلام آمادگی میکنیم 
این دانش فنی را با بخش خصوصی به اشتراک بگذاریم و 
یک گام مهم در راستای تامین امنیت غذایی با استفاده از مواد 

پروتئینی ماهی انجام دهیم.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان :
قیمت خرید توافقی 

خرمای استعمران تعیین شد
رئیس سازمان جهاد کشاورزی خوزستان از نهایی شدن قیمت 
خرید توافقی خرمای استعمران در سال جاری خبر داد و گفت: 
هزار  درجه یک ۱۳۰  استعمران  کیلوگرم خرمای  قیمت هر 
ریال اعلام شد.به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، خدارحم 
امیری زاده اظهار داشت: با برگزاری جلسات بموقع کارگروه 
انجمن  تخصصی  های  کمیته  و  استان  خرمای  تخصصی 
خرمای استان با محوریت نمایندگان نخلداران و نمایندگان 
اتحادیه صادرکنندگان خرما و خشکبار استان، پس از بررسی 
آنالیز هزینه تولید خرما، قیمت هرکیلوگرم خرمای استعمران 

درجه یک مبلغ ۱۳۰ هزار ریال تعیین شد.
وی اظهار داشت :تمامی هزینه های تبعی نظیر صندوق و کرایه 

حمل نیز بر عهده خریدار خواهد بود.
امیری زاده اضافه کرد: قیمت خرید هر کیلوگرم خرمای درجه 
دو ۱۵ درصد کمتر از خرمای درجه یک به مبلغ ۱۱۰ هزار و 
۵۰۰ ریال تعیین شد و قیمت خرید خرمای درجه سه استعمران 

با توافق طرفین تعیین خواهد شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خوزستان :
وضعیت شبکه برق بهبهان

 به حالت عادی برگشت
عادی  از  خوزستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
پدیده  وقوع  از  پس  بهبهان  برق  شبکه  وضعیت  شدن 

مونسون در این شهرستان خبر داد.
علی خدری با اشاره به شرایط آب و هوایی بسیار ناپایدار 
جوی و با بیان اینکه سیل روزهای اخیر خساراتی به شبکه 
توزیع برق استان وارد کرده است، اظهار کرد: شبکه برق 
شهرستان بهبهان به دلیل حجم بارش ها و بارندگی شدید، 
درختان  و سقوط  گرفتگی  آب  تگرگ،  بارش  برق،  و  رعد 

روی شبکه توزیع، دچار مشکلاتی شد.
و  ها  پایه  سقوط  توزیع،  فوق  فیدرهای  قطعی  افزود:  وی 
جمله  از  برق  توزیع  شبکه  به  خسارت  و  ترانسفورماتورها 
خسارات وارد شده به مناطق بود که منجر به پارگی سیم و 

قطعی برق برخی مناطق شهری و روستایی شد.
وقوع  به  اشاره  با  خوزستان  برق  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
هواشناسی  گفته  طبق  گفت:  بهبهان  در  شدید  طوفان 
در همین  اما  بوده  بر ساعت  کیلومتر  سرعت طوفان ۱۲۰ 
بامداد  از  آسا،  سیل  بارندگی  این  جریان  در  و  شرایط 
استان  مختلف  شهرهای  از  عملیاتی  گروه   ۲۰ چهارشنبه 
به  شهرستان  این  در  آمده  وجود  به  مشکلات  رفع  برای 
صورت شبانه روزی فعالیت کرده و شبکه برق را به طور 
ساعت  تا  خوشبختانه  و  برگرداندند  پایدار  حالت  به  کامل 

۲۰شب شبکه کاملا عادی شد.
خدری افزود: در پی این بارش ها حدود ۳۰ اصله پایه برق 
سقوط کرد، ۴ دستگاه ترانسفورماتور سوخت و از مدار خارج 
شد و حدود ۱۲۰۰ متر سیم ریزش و غیرقابل استفاده شدند.

های  گروه  مداوم  تلاش  با  خوشبختانه  داد:  ادامه  وی 
عملیاتی، در حال حاضر برق کلیه نقاط شهری و روستایی 

در بهبهان به حالت عادی بازگشته است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان :
۱۶ جاده روستایی

 همچنان مسدود است
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان با بیان 
اینکه پدیده مونسون بیش از چهارهزار میلیارد ریال خسارت 
به جاده های استان وارد کرد، گفت: تلاش برای بازگشایی 
۱۶ جاده روستایی مسدود شده در خوزستان همچنان ادامه 

دارد.
دستگاه   ۳۰ کارگیری  به  با  کرد:  بیان  جولانژاد  محمد 
انسانی  نیروی   ۴۲۰ و  راهداری  گشت   ۵۰ آلات،  ماشین 
بازگشایی  تمام جاده های اصلی مسدود شده در خوزستان 
شدند و تلاش برای بازگشایی ۱۶ جاده روستایی ادامه دارد.

وی افزود: سه جاده روستایی جنگه ، آیید و کارتا در بخش 
آبدوغ،  پل  دلی،  بخوگان،  روستایی  ایذه، ۱۲ جاده  سوسن 
لندی،  بلوطک  کریمی،  تلخاب  نرگس،  چال  آباد،  علی 
ناشلیل، انَجه، کنارلکه، تپولی و دهمورد در بخش مرکزی 
شهرستان ایذه و جاده روستایی امامزاده محمد در شهرستان 
بهبهان، ۱۶ جاده روستایی هستند که هنوز مسدود هستند.

ادامه  خوزستان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
داد: سیل ناشی از فعالیت سامانه مونسون به ۳۲۰ کیلومتر 
انواع راه و ۲۲۰ دستگاه ابنیه فنی در خوزستان خسارت وارد 
کرده که تاکنون ۲۳ هزار مترمکعب در طول راه های استان 

ریزش برداری شده است.
مونسون ها نسیم های دریایی شدید هستند که به ویژه در 
آسیای جنوبی و بخش هایی از آفریقا دیده می شوند و تقریبا 
۶ ماه از سال را از جانب شمال شرقی و ۶ ماه دیگر را از 
جنوب غربی می وزند. تاکنون بر اثر فعالیت این سامانه چهار 

نفر در خوزستان جان خود را از دست داده اند.

شرکت  ملی مناطق نفتخیز جنوب :
نشت چاه 3۷۲ نفت و گاز مارون

 با موفقیت مهار شد
برداری  بهره  شرکت   ۳۷۲ چاه  مرداد   ۱۰ دوشنبه  شامگاه 
سه  شماره  برداری  بهره  واحد  در  واقع  مارون  گاز  و  نفت 
این شرکت دچار نشت از ناحیه رینگ فلزی زیر شیر اصلی 
تحتانی شد که با اقدام سریع کارشناسان شرکت های ملی 
گاز  و  نفت  برداری  بهره  شرکت  و  جنوب  نفتخیز  مناطق 

مارون مهار و ایمن سازی شد.
مدیرعامل این شرکت گفت: چاه ۳۷۲ این شرکت با دبی ۲ 
هزار بشکه در روز در مخزن آسماری قرار داشته و از چاه 

های فعال تولیدی این شرکت است.
که  شد  مشخص  اولیه  بررسی  در  افزود:  کاویان  حمید 
در  سوراخ  ایجاد  باعث  رینگ  مرکز  در  حفره ای  خوردگی 
برای  مذکور  قطعه  اما  بود  و نشت جزیی چاه شده  رینگ 

انجام بررسی بیشتر به آزمایشگاه ارسال شده است.
وی ادامه داد: در ابتدا با استفاده از پمپ تراک و تزریق هزار 
و ۱۰۰ بشکه آب، چاه مهار و تجهیزات معیوب اعم از رینگ 
علاوه  سرچاهی  ایمنی  شیر  و  تحتانی  اصلی  شیر  فلزی، 
تزریق(  )شاخه  هزار   ۵ اینچ   ۶ ای  دروازه  شیر  عدد   ۲ بر 

تعویض شد.
همجواران  خطری  هیچ  حادثه  این  در  گفت:  کاویان 
بشکه   ۲ تنها  و  نکرد  تهدید  را  عملیاتی شرکت  تاسیسات 
نفت در محل چاه رها شده بود که آن هم به سرعت جمع 

آوری شد.
شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون که دفتر آن در اهواز 
آسماری،  مارون  مخازن  از  تولید  دار  عهده  است  مستقر 
آسماری  کوپال  و  بنگستان  آسماری  شادگان  بنگستان، 

بنگستان است.
تقویت  ایستگاه های  نمک زدایی،  بهره برداری،  کارخانه   ۲۸
شامل  شرکت  این  عملیاتی  مناطق  در  گاز  تزریق  فشار 

شهرستان های رامشیر، رامهرمز و اهواز فعالیت دارند.
روزانه حدود ۶۰۰ هزار بشکه نفت خام در این شرکت تولید، 
حوزه  در  نفت  همراه  گازهای  مکعب  فوت  میلیون   ۵۷۰
عملیاتی این شرکت جداسازی، و روزانه بین ۲۵ تا ۲۷ هزار 

بشکه مایعات حاصل از استخراج نفت، تولید می شود.

کعب عمیر : 

وزارت نفت حاضر به پرداخت عوارض آلایندگی شوش و کرخه نیست

خوزستان چند سال متوالی جایگاه اول آبزی پروری را حفظ کرده است ؛

مجوز پرورش كروكودیل صادر شده است 

معاون استاندار خوزستان :

تکمیل فاضلاب در اولویت طرح های عمرانی قرار گرفته است

عضو شورای شهر اهواز :

چرا سارقان۵۰ تن از اتصالات پل فولاد دستگیر نشده اند؟!

سید محمد علی پورموسوی :

اختلافی میان اعضای شورا وجود ندارد

نماینده مردم شوش و کرخه در مجلس شورای 
حاضر  نفت  وزارت  اینکه  بر  تاکید  با  اسلامی 
نیست عوارض آلایندگی شهرستان های شوش 
و کرخه را پرداخت کند، گفت: محرومیت این ۲ 
شهرستان از این اعتبارات ظلم به مردم محروم 

شوش و کرخه است.
به گزارش روزنامه نسیم خوزستان، محمدکعب 
حق  وصول  جدیت  با  اینکه  بیان  با  عمیر، 
از  شوش  و  کرخه  های  شهرستان  آلایندگی 
وزارت نفت در حال پیگیری است اظهار داشت:  
با پیگیری مجمع نمایندگان خوزستان و موافقت 
رییس جمهور چهار هزار میلیارد ریال به عنوان 
به  گاز  و  نفت  های  شرکت  آلایندگی  عوارض 

به خوزستان اختصاص یافت. اعتبار  این  از  بخشی  اینکه  بیان  با  شهرستان های شوش و کرخه اختصاص یافت وی 

و  ها  شهرداری  برای  تیرماه  در  بود  قرار  گفت: 
و  ریال  ۷۰میلیارد  شوش  شهرستان  دهیاریهای 
۴۰ میلیارد ریال نیز به شهرداری ها و دهیاریها 

شهرستان کرخه اختصاص یابد.
وزارت  متاسفانه  افزود:  ادامه  در  عمیر  کعب 
عوارض  نیست  حاضر  و  کرده  شکایت  نفت 
را  کرخه  و  شوش  های  شهرستان  آلایندگی 
به  آلایندگی  عوارض  پرداخت  لذا  کند  پرداخت 
از  تعدادی  به  اما  شد  متوقف  شهرستان   ۲ این 

شهرستانهای خوزستان پرداخت شد.
داشت:  اظهار  کرخه  و  شوش  مردم  نماینده 
های  شهرستان  مطالبات  وصول  برای  پیگیری 
در  آلایندگی  عوارض  محل  از  کرخه  و  شوش 

حال انجام است.

تبریک  و  محققان  از  قدردانی  خوزستان ضمن  کل شیلات  مدیر 
به همکاران پژوهشکده آبزی پروری آبهای جنوب کشور در بومی 
سازی بیوتکنیک مولدسازی و تکثیر ماهی باس دریایی آسیایی در 
خوزستان، گفت: طبیعت و آب و هوای استان خوزستان متمایز است 
و این ظرفیت خاص باعث ایجاد تنوع در زمینه های شیلاتی شده 

است.
ا... ابوعلی در مراسم رونمایی از طرح مولدسازی ماهی باس  فتح 
دریایی که، ۱۲ مردادماه در بندرامام برگزار شد، اظهار کرد: استان 
خوزستان تابلویی از کلیه فعالیت های شیلاتی است و در حال حاضر 
در حوزه پرورش ماهیان گرمابی، سردابی، خاویاری، میگو، زینتی و 
زالو اقدامات خوبی صورت گرفته و اخیرا مجوز پرورش کروکودیل 

نیز صادر شده است.
اول  ادامه داد: استان خوزستان طی چند سال متوالی جایگاه  وی 
آبزی پروری خود را در سطح کشور حفظ کرده است. آمار تولیدات 
شیلاتی کشور به تفکیک ۶۰ درصد در حوزه صید و صیادی و ۴۰ 
درصد به بخش آبزی پروری اختصاص یافته است اما این آمار در 
خوزستان معکوس شده است و به سمت کاهش سهم فعالیت های 

صیادی و حفظ و بازسازی ذخایر آبزیان و رشد آبزی پروری با بهره 
مندی از روش ها و فناوری های روز دنیا پیش می رود.

ابوعلی با اشاره به محدودیت های آب شیرین در استان اظهار کرد: 
این محدودیت ها منجر به ایجاد فرصت های جدیدی شده است و 
در همین راستا بر طرح های پرورش متراکم ماهیان، مباحث بهره 
... هدفگذاری  وری، دو کشت در سال، سیستم بازچرخشی آب و 
شده است. مدیر کل شیلات خوزستان گفت: در سال گذشته ۱۱۰ 
تن میگو با استفاده از زه آب های کشاورزی و براساس استانداردهای 
مورد نیاز تولید و به کشورهای اروپایی صادر شده است و امسال در 
سطحی به مساحت ۸۶ هکتار پرورش میگو با استفاده از زه آب های 

کشاورزی ادامه دارد.
شیرین،  آب  منابع  کمبود  باوجود  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
ظرفیت بسیار بالایی در سواحل و دریا شناسایی شده است و بیشتر 
توسعه شیلات استان در این مناطق پیش بینی شده و در شهرهای 
ساحلی تاکنون حدود ۴۴ هزار و ۷۰۰ هکتار طرح شیلاتی در مراحل 

مختلف تهیه شده است.
ابوعلی اظهار کرد: ۱۶۰ هزار هکتار کشت دایمی در استان وجود 

دارد و اگر به صورت کشت تلفیقی عمل شود رشد چشمگیر تولیدات 
شیلاتی قابل مشاهده است.

مدیرکل شیلات خوزستان گفت: با توجه به اینکه طی چند سال اخیر 
نیز بیش از ۱۰۰ تن ماهی باس دریایی در استان تولید شد اما به 
دلایل و مشکلاتی از جمله کمبود و گرانی بچه ماهی، امکان توسعه 
فراهم نشد. به همین منظور دستاورد امروز را به فال نیک می گیریم 

که نقطه عطف یک حرکت بزرگ در استان خوزستان خواهد بود.
وی بیان کرد: شاید افرادی مدعی تولید بچه ماهی در کشور باشند 
اما مولدسازی برای اولین بار در سطح استان خوزستان تحقق یافته 

است که نیازمند تجاری سازی است.
ابوعلی با بیان اینکه باس دریایی از بازارپسندی بسیار خوبی در دنیا 
برخوردار است و در صورت تولید پایدار ارزآوری و مشتریان خوبی 
دارد، گفت: در صورتی که مرکز تکثیر ماهیان دریایی بندر امام )ره( 
بچه ماهی  میلیون قطعه  تولید سالانه ۵  اندازی شود ظرفیت  راه 
که کمک  فراهم می شود  هامور  و  شانک  دریایی، صبیتی،  باس 
شایان توجهی به رهاسازی و بازسازی ذخایر آبزیان و پرورش این 

ماهیان می کند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری خوزستان گفت: تکمیل 
طرح های فاضلاب خوزستان با محوریت فاضلاب اهواز به اولویت 
اعتبارات  راستا  این  در  و  شده  تبدیل  دولت  عمرانی  طرح های 

مناسبی برای تکمیل این طرح ها اختصاص داده شده است.
اینکه تمام  با بیان  محمد خانچی در جلسه پروژه فاضلاب اهواز 
ظرفیت استان برای تکمیل طرح های آب و فاضلاب خوزستان 
باید به پای کار بیاید افزود: طرح فاضلاب اهواز به آبروی کشور و 
استان تبدیل شده است و با توجه به مشکلات و پیچیدگی های 

آن، تکمیل این طرح به تنهایی از عهده آبفا بر نمی آید.
در سطح  خوزستان  استان  به  خوبی  توجه  و  نگاه  داد:  ادامه  وی 
شتاب  برای  فرصت  این  از  باید  که  دارد  وجود  سیزدهم  دولت 

بخشی به طرح های فاضلاب و آب استان استفاده شود.
با  افزود:  خوزستان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اعتباراتی که توسط دولت برای تکمیل این طرح اختصاص داده 

وجود  بخش  این  در  نکردن  کار  برای  ای  بهانه  هیچ  است  شده 
منابع  از طریق  اعتبار  به تخصیص  توجه  با  خانچی گفت:  ندارد. 
مالی مختلف برای اجرای طرح فاضلاب خوزستان و اهواز پیش 

بینی می شود این طرح ها امسال با مشکل مالی مواجه نشوند.
وی افزود: اواخر سال گذشته تزریق نقدینگی برای تصفیه طلب 
پیمانکاران طرح های فاضلاب خوزستان توسط دولت انجام شد 
انتظار می رود روند تکمیل طرح های فاضلاب  اقدام  این  با  که 

خوزستان با سرعت ادامه یابد.
با  این جلسه  نیز در  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان 
اشاره به سرمایه گذاری سنگین و اجرای طرح های متعدد در بخش 
آب و فاضلاب این استان، گفت: دولت سیزدهم اراده کرده است تا 
مشکل آب و فاضلاب خوزستان را یکبار برای همیشه حل کند و 

این هدف گذاری مهم دولت با سرعت در حال تحقق است.
محمدرضا کرمی نژاد با اشاره به آخرین وضعیت پروژه فاضلاب 

اهواز ادامه داد: طرح فاضلاب اهواز در ۱۵۶ نقطه همزمان در حال 
این  اجرایی  روند  که  ای  گونه  به  است،  توسعه  و  تعمیر  اصلاح، 

پروژه هم اکنون به وضعیت مطلوبی رسیده است.
از  مسئله فاضلاب شهر اهواز در سال های اخیر به عنوان یکی 
مسئله ها و دغدغه های جدی مردم غیور این خطه مطرح بوده و 
این موضوع به عنوان یکی از چالش های جدی این استان دستاویز 
سیاه نمایی و تخریب عملکرد نظام از سوی دستگاه های رسانه 
ای دشمنان نظام قرار می گرفته است. این معضل در اولین سفر 
گرفت  قرار  موردتوجه  خوزستان  استان  به  جمهور  رییس  استانی 
و مصوباتی برای رفع این مشکل تصویب شد. تسریع در احداث 
فاضلاب شهر اهواز از مهمترین مصوبات اولین سفر استانی رئیس 
این  از  یکسال  گذشت  با  که  بود   ۱۴۰۰ سال  در  مردمی  دولت 
مصوبه با تامین اعتبار مورد نیاز هم اکنون روند تکمیل این طرح 

که در گذشته به کندی انجام می شد، سرعت گرفته است.

رییس کمیسیون خدمات شهری شورای شهر اهواز گفت: سه سال 
از سرقت ۵۰ تن از اتصالات پل ششم )فولاد( می گذرد و با گذشت 
چند سال هنوز پیرامون چگونگی سرقت، دست های پشت پرده و 
افکار عمومی مردم  زیادی در  ابهام  با  این پل  سرنوشت سارقان 

اهواز و کوت عبداله روبه رو است.
احمد سراج در شصت و پنجمین نشست علنی این شورا در صحن 
علنی این شورا، افزود: سوال قانونی مردم کوت عبداله و اهواز در 
مورد چگونگی سرقت و سرنوشت سارقان پل ششم تاکنون پاسخ 

داده نشده است.
وی ادامه داد: ادامه بسته شدن این پل به دلیل سرقت بخش هایی 
از سازه آن موجب ترافیک سنگین در راه های منتهی به این پل، و 

ایجاد مشکلات عدیده برای مردم شده است.
افزود:  ششم  پل  اصلاح  برای  ماهه   ۲ برآورد  به  اشاره  با  سراج 
شهرداری اهواز به عنوان دستگاه عریض و طویل و به کارگیری ۲ 
پیمانکار و تجهیزات فراوان برای اصلاح و بی خطرسازی این پل 
نیاز به ۲ ماه زمان دارد به همین دلیل، تصور اینکه این سرقت کار 

یک یا دو نفر بوده دور از ذهن است.
این عضو شورای اسلامی شهر اهواز بیان کرد: چگونه ۵۰ تن آهن 

از این پل سرقت می شود و با گذشت حدود سه سال به سوالات 
در این زمینه پاسخ داده نشده است؟ این مطالبه قانونی از دستگاه 
های امنیتی، انتظامی و حقوقی برای پاسخ به این سوالات است.

آنها  دادگاه  باید  شده اند  دستیگری  سارقان  این  اگر  گفت:  سراج 
برگزار و معلوم شود که این حجم از آهن آلات سرقت شده کجا 

رفته است؟
نیز  اهواز  بودجه شورای اسلامی شهر  و  برنامه  رییس کمیسیون 
در این نشست با انتقاد از آنچه که عملکرد غیرکارشناسی وزارت 
کشور برای جداسازی کوت عبداله از اهواز نامید گفت: با این اقدام 

جمعیتی بالغ بر ۶۸ هزار نفر از جمعیت اهواز کم شد.
علی مدد هاشم پور ادامه داد: از فروردین امسال سهم شهرداری 
کوت  جداسازی  واسطه  به  افزوده  ارزش  و  آلایندگی  بابت  اهواز 
عبداله کم شده و به این شهر داده شده است به همین دلیل باید 
در  که  ششم  پل  اصلاح  زمینه  در  عبداله  کوت  شهرداری  سهم 

محدوده این شهر است نقش داشته باشد.
اسلامی  شورای  معماری  و  ،شهرسازی  عمران  کمیسیون  رییس 
شهر اهواز نیز با اشاره به ۲ لایحه ترک تشریفات برای اصلاح پل 
بالغ  اهواز گفت: اصلاح و بی خطرسازی پل ششم)فولاد(  ششم 

دارد که شرکت فولاد خوزستان  نیاز  اعتبار  ریال  میلیارد  بر ۱۲۰ 
تنها پرداخت ۴۰ میلیارد ریال از این اعتبار را به عهده گرفته است.

دچار   ۹۹ سال  از  ششم  پل  قطعات  برخی  افزود:  دغاغله  حمید 
 ۱۴۰۰ آبان  پل،  این  ناایمن  وضعیت  دلیل  به  که  شد  سرقت 
این پل توسط مسوولان  بر روی  برای تردد  ترافیکی  محدودیت 
استانی اعمال شد که متاسفانه اقدامی برای اصلاح پل و آسیب 

وارده نشد.
وی ادامه داد: استانداری خوزستان اصلاح و ایمن سازی این پل 
را با وجود اینکه در محدوده شهر کوت عبداله قرار دارد با توجه 
ندارد،  را  پل  اصلاح  برای  فنی  و  مالی  توان  شهر  این  اینکه  به 

مسوولیت اصلاح آن را به شهردای اهواز واگذاری کرد.
دغاغله ادامه داد: این پل علاوه بر مشکل سازه ای ناشی از سرقت 
قطعات و پیچ های فولادی آن، با رانش خاک اطراف پل و ایجاد 
بود که شهرداری  رو  روبه  آن  بین رمپ و جداره  ارتفاع  اختلاف 
اهواز علاوه بر بی خطرسازی پل، اصلاح پل را نیز در دستور کار 
دارد که برای این کار ۲ لایحه ترک تشریفات از ظرف شهرداری 

به شورا ارایه شده است.
عملیات اصلاح این پل از اواسط تیر امسال آغاز شده است.

به  تبریک  با  اهواز  اسلامی شهر  ریاست سال دوم شورای  نامزد 
سیاوش محمودی برای کسب اعتماد ادامه ریاست وی بر این شورا 
گفت: هیچ اختلافی میان اعضای این شورا برای حل مشکلات 
اعضا  میان  اختلاف  از  نشانه ای  امروز  رای  و  ندارد  وجود  مردم 

نیست.
سید محمد علی پورموسوی در شصت و پنجمین جلسه رسمی در 
صحن علنی این شورا پس از پایان رای گیری و انتخاب محمودی 
به عنوان رییس افزود: این رای اعتماد شورای شهر به وی است 

که برای وی در ادامه کار آرزوی توفیق می کنیم.
اهواز  شهر  شورای  اعضای  میان  در  اختلاف  هرگونه  رد  با  وی 
اعتقاد  و  است  اخلاق  و  قانون  اساس  بر  ها  رای  این  داد:  ادامه 
دارم رای نمایندگان به عنوان ناموس نمایندگی است که باید به 

آن متعهد باشد.
این عضو شورای اسلامی شهر اهواز گفت: تمام اعضای این شورا 
به عنوان یک تیم قوی و متحد تلاش می کنند تا امور شهری به 

سمت مطلوب و بهینه پیش رود و این اختلاف سلیقه ها موجب 
خلل در کار نمی شود و همکاری همه اعضا ادامه دارد.

نقد  اهواز  شهر  اسلامی  شورای  دوره  ششمین  داد:  ادامه  وی 
خردمندانه در مجموعه شورا را دنبال می کند و در این راستا خود 
را متعهد می دانیم تا با کسانی که برای مردم اهواز خدمت می کنند 

کمک کنیم.
پورموسوی ادامه داد: کارها همزمان با نقد و نظارت جدی باید به 
صورت جدی ادامه یابد تا همه چیز به نفع مردم اهواز رقم بخورد 

و شهر اهواز ثمر این کار و همدلی برای خدمت رسانی را بچشد.
رییس منتخب شورای شهر اهواز نیز در این نشست، انتخاب مجدد 
دومین  برای  اهواز  شهر  شورای  اول  سال  رییسه  هیات  اعضای 
سال پیاپی را نشان از اعتماد مجدد اعضای شورا دانست و گفت: 
هیات رییسه شورای شهر اهواز در چوب قانون به وظایف قانونی 
خود عمل می کند و به دنبال این است که سالی ویژه و متفاوت 
از پارسال در بخش های مختلف با همکاری همه اعضای شورا 

را رقم زند.
سیاوش محمودی ادامه داد: به زودی نشستی با خبرنگاران برگزار 
نخست،  سال  در  شورا  این  اقدام های  تشریح  ضمن  تا  شود  می 

اهداف و برنامه های این شورا در سال دوم نیز تشریح شود.
عضو هیات رییسه شورای شهر اهواز نیز در این نشست گفت: از 
همه شهروندان اهواز بابت همه کاستی ها در فعالیت این شورا در 

دوره ششم اهواز عذرخواهی می کنیم.
عادل شیشه گری با اشاره به اتمام نخستین سال فعالیت ششمین 
این شورا تمام هم و غم  اهواز گفت: اعضای  دوره شورای شهر 
خود را در دوره یکساله گذشته برای حل مشکلات این شهر به 
کار گرفتند و کارهایی برای تثبیت وضعیت مدیریت شهری انجام 

شده است.
اینکه با وجود اقدام های صورت گرفته، بدون شک  با بیان  وی 
نیاز به ارتقای خدمت رسانی به شهر در اهواز وجود دارد ادامه داد: 

تحقق این موضوع تنها با تلاش شبانه روزی ممکن است.


